
Rapportage: Clusters > 3. Toezeggingen

Cluster Naam Omschrijving Medewerkers Stand van zaken Startdatum Einddatum

3. Toezeggingen T 2016-08-29 St. van zaken aanbevelingen oversteek 

huisartsenpost

6-9-2018 12:42:01:Onderwerp is meermalen aan de orde geweest. 

Op basis van cie. advies worden een aantal voorstellen door het 

college uitgewerkt. Cie. wil hier schriftelijk over teruggekoppeld 

worden.

Portefeuillehouder:Cegerek Yasemin 11-9-2018 15:09:33:4-9-2018 Wethouder Cegerek heeft de 

commissie geïnformeerd over een onderzoek dat door een 4e-

jaars student van Windesheim wordt gehouden. Zodra deze is 

afgerond komt dit onderwerp terug. Dat zal dit jaar nog zijn.

9-10-2017 14-1-2019

3. Toezeggingen T 2017-05-29 Project M2A 8-6-2017 12:12:07:Wethouder Meijer heeft terugkoppeling aan de 

raad toegezegd na iedere aanbesteding van de serie van 6 

aanbestedingen m.b.t. de ICT/M2A.

Portefeuillehouder:Cegerek Yasemin 16-10-2018 15:13:39:Middels memo ARI 2018-66 ss Q3 

gerapporteerd. Voor een vervolgrapportage vooralsnog 

opgenomen voor januari 2019.

29-5-2017 14-1-2019

3. Toezeggingen T 2017-07-03 Cliëntenraad 6-9-2018 15:08:35:Toegezegd is met de beleidsmedewerkers te 

overleggen in hoeverre een cliëntenraad een haalbare kaart is.

Portefeuillehouder:Berkhoff Jan 24-10-2018 16:23:10:Het traject dat de ASD met Spectrum heeft 

doorlopen heeft niet geleid tot een haalbare aanpak voor een 

cliëntenraad.  De afdeling beraadt zich op het vervolg.

3-7-2017 1-6-2019

3. Toezeggingen T 2017-12-18 Overzichten m.b.t. zonnepanelen 19-12-2017 15:54:37:Toegezegd is om (rekening houdend met de 

vragen die reeds in de organisatie uitstaan) inzage te geven in de 

overzichten (energiekosten, afrekeningen en regelingen?) m.b.t. 

het beheer van de zonnepanelen w.o. die van de Rhijnsberg en de 

Heerd.

Portefeuillehouder:Berkhoff Jan 24-10-2018 16:25:40:Punt is bekend bij de beheerstichting en 

wordt betrokken in het onderzoek naar onderhoud en beheer van 

meerdere gemeentelijke accommodaties door de beheerstichting. 

In november is er een overleg met dorpshuisbestuur, 

beheerstichting en gemeente waar de opdracht voor O&B wordt 

geformuleerd.

18-12-2017 1-4-2019

3. Toezeggingen T 2018-02-19 Duurzaamheidslening non-profit instellingen 5-3-2018 15:43:29:Wethouder Meijer heeft toegezegd deze 

regeling eert te vergelijken met de BNG-regeling en dan mogelijk 

terug laten komen in de commissie of middels een memo ARI 

afdoen.

Portefeuillehouder:Meijer Wolbert 22-8-2018 08:23:31:21-8-2018 Behandeling wordt voorzien voor 

2019 (1e  half jaar).

20-2-2018 24-6-2019

3. Toezeggingen T 2018-02-19 Snelheid(smetingen) Rhijnsburglaan 25-9-2018 10:42:38:N.a.v. een inspraakbijdrage van een bewoner 

aan de Rhijnsburglaan heeft wethouder Van Dijk toegezegd dat de 

commissie geïnformeerd wordt over de metingen en te nemen 

adequate maatregelen.

Op woensdag 30 mei a.s. vindt er een overleg plaats met de 

school, buurt, VVN afd. Heerde en de gemeente. Eric Hooijer zal 

hier namens de gemeente aan deelnemen. Tijdens dit overleg 

zullen de resultaten van de snelheidsmetingen op de 

Rhijnsburglaan toegelicht en besproken worden, evenals de 

resultaten van de enquête onder inwoners uit de buurt en ouders 

van de school. Ik zal de uitkomsten van het overleg agenderen 

voor het PFO met de wethouder waarna we vervolgstappen 

bepalen. Deze zullen via een memo raadstoezegging aan de raad 

worden aangeboden.

In het PFO van 18 juni jl. is dit met wethouder Cegerek besproken. 

Er zal een afspraak ingepland worden met de directeuren van 

beide basisscholen in de Rhijnsberg. Verder gaan we 

onderzoeken of het mogelijk is om de drempels enigszins aan te 

passen om zodoende de snelheid van passerend verkeer te 

verlagen. Wat betreft de voetgangersoversteken wordt bekeken of 

deze opvallender gemaakt kunnen worden of zelfs voorzien van 

een zebrapad. Tenslotte zal in samenwerking met de scholen en 

Veilig Verkeer Nederland afd. Heerde onderzocht worden of de 

Rhijnsburglaan voor de school langs voorzien kan worden van 

afzetpalen die door de leerlingen van beide scholen zijn 

beschilderd en zodoende een opvallende entree en passage van 

de schoolzone bewerkstelligen.

Op donderdag 18 oktober a.s. is een gesprek met wethouder 

Cegerek, Eric Hooijer en de schoolleiding gepland. Daarna zullen 

de in samenspraak met de diverse belanghebbende partijen 

verkende maatregelen verder uitgewerkt worden.

 

Portefeuillehouder:Cegerek Yasemin 24-10-2018 16:27:20:Op 31 oktober heeft de wethouder een 

gesprek met de scholen. Daarna wordt een voorstel met een 

financieel plaatje voorbereid.

20-2-2018 1-12-2018

3. Toezeggingen T 2018-02-20 Servicenormen 5-3-2018 12:22:13:Burgemeester de Graaf heeft toegezegd dat 1 x 

per jaar door de organisatie een update aan college en raad wordt 

voorgelegd m.b.t. de evaluatie van de servicenormen.

Portefeuillehouder:Graaf Fred, de 5-3-2018 12:23:50:27-02-2018 uitgezet in de organisatie. 20-2-2018 20-2-2019

3. Toezeggingen T 2018-04-23 Overlast wilde zwijnen Wapenveld 1-5-2018 12:22:00:De fractie CU/SGP heeft gevraagd naar de 

stand van zaken over de overlast van wilde zwijnen in Wapenveld. 

Burgemeester De Graaf heeft aangegeven dat er overleg gaande 

is. Er is nog geen oplossing.

Portefeuillehouder:Graaf Fred, de 24-10-2018 16:29:33:Op 8 oktober heeft de burgemeester een 

gesprek gehad met WBO en Jachthouders. Er komt een 

vervolggesprek met WBE, Jachthouder, bosbeheer en 

ambtenaren.

23-4-2018 1-2-2019
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3. Toezeggingen T 2018-05-28 Omgevingsvergunning motorsportvereniging 4-9-2018 08:36:29:Wethouder Berkhoff heeft toegezegd de stand 

van zaken voor het wijzigen en uitbreiden van de activiteiten aan 

de Kamperweg. De commissie heeft tevens gevraagd wat de 

wethouder voornemens is te gaan doen (7 juni, Bianca Espeldoorn)

 

De aanvraag is voor de MSV ontvangen op 20 april jl. 

Deze aanvraag voorziet in een intensivering van het gebruik van 

het bestaande terrein door meer motoren tegelijkertijd toe te staan 

op de baan, gedurende meer dagen in de week, meer uren per 

dag en tot later in de avond. Daarnaast worden nevenactiviteiten 

aangevraagd, zoals medegebruik van de baan door gekentekende 

voertuigen, incidentele overnachtingsmogelijkheden bij  

wedstrijden en niet gemotoriseerde activiteiten zoals paintball. Het 

College heeft aangegeven in eerste instantie geen medewerking 

te willen verlenen aan deze uitbreiding en wenst een nadere 

bestudering ven gedetailleerde uitleg van hetgeen wordt 

aangevraagd binnen een goede ruimtelijke ordening en een veilige 

en gezonde leefomgeving.

Portefeuillehouder:Berkhoff Jan 24-10-2018 16:31:29:Tijdens een themacollege is het college 

geïnformeerd over de aanvraag en heeft zij de ambtelijke 

organisatie opdracht gegeven onder welke condities het voorstel 

moet worden voorbereid.

20-4-2018 14-1-2019

3. Toezeggingen T 2018-05-28 Varen op het Apeldoorns Kanaal 29-8-2018 11:45:50:Tijdens de commissievergadering op 28/5 

heeft wethouder Meijer toegezegd  de raad te informeren over de 

stand van zaken m.b.t. varen op het Apeldoorns Kanaal. 

Aangezien het vaarwater van het Waterschap is zijn we hiervan 

afhankelijk.

Portefeuillehouder:Meijer Wolbert 24-10-2018 16:32:36:Burgemeester en wethouder hebben op 29 

november een afspraak bij het waterschap.

28-5-2018 14-1-2019

3. Toezeggingen T 2018-09-04 Bedrijventerrein H2O / Sterk Bestuur 11-9-2018 15:24:03:Tijdens de raadsbrede commissievergadering 

op  4 september is door burgemeester de Graaf een nadere 

toelichting op de vraag- en aandachtspunten gegeven, waarmee 

de commissie voldoende is geïnformeerd. De burgemeester heeft 

toegezegd dat aan de raadscommissie inzicht wordt gegeven in de 

concrete opdracht van de verkenner. Hiervoor vindt thans een 

uitwerking plaats.

Portefeuillehouder:Graaf Fred, de 24-10-2018 16:33:52:Ambtelijk wordt gesproken over de concept-

opdrachtformulering. Provincie is trekker en kijkt welke 

regiogemeenten erbij betrokken worden. Opdracht wordt t.z.t. 

geagendeerd voor de commissie.

4-9-2018 1-2-2019

3. Toezeggingen T 2018-09-19 Stand van zaken begeleiding tot werk en wonen 3-10-2018 11:35:54:Naar aanleiding van een vraag over de 

resultaten van het gevoerde beleid heeft wethouder Cegerek 

toegezegd dat er voor het voorjaar van 2019 een memo 

toezegging aan de raad komt met betrekking tot de stand van 

zaken van de begeleiding tot werk en wonen en de genoemde 

spanningen met betrekking wonen en integratie van statushouders.

Portefeuillehouder:Cegerek Yasemin 3-10-2018 11:39:20:24-9-2018 uitgezet in de organisatie. 19-9-2018 15-5-2019

3. Toezeggingen T 2018-09-19 Stichting MFC Vorchten, aanpassinge horeca-beleid 3-10-2018 11:29:00:Naar aanleiding van de brief, d.d. 28 

augustus, van Stichting MFC Vorchten met het verzoek tot 

aanpassing van het horecabeleid, heeft de burgemeester 

toegezegd dat het college vóór 31 december een standpunt in te 

nemen en deze met de raad te delen.

Portefeuillehouder:Graaf Fred, de 3-10-2018 11:32:36:24/9 uitgezet in de organisatie. 19-9-2018 18-12-2018

3. Toezeggingen T 2018-11-06 ambtsgebed 15-11-2018 08:45:45:In de algemene beschouwingen heeft de 

fractie D66/GL aandacht gevraagd voor de invulling van het 

ambtsgebed. Afgesproken is de bespreking op te pakken wanneer 

de nieuwe burgemeester geïnstalleerd is.

Portefeuillehouder:Graaf Fred, de 15-11-2018 08:49:09:Na de installatie van de nieuwe 

burgemeester zal de vorm en inhoud van het ambtsgebed 

bespreekbaar worden gemaakt.

6-11-2018
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